
Výroční veřejná schůze 

Osadního výboru Všedobrovice a Štiřín


3. 6. 2022

Na výroční veřejné schůzi Osadního výboru Všedobrovice - Štiřín se zúčastnilo 20 
osadníků. Program VVS byl následující: 


- Aktuálně rozpracované projekty - shrnutí hlavních témat

- Kanalizace - stojí na nevypsané dotaci od státu - obec má vše 

připravené

- Vybagrování Všedobrovického rybníka - dotační řízení v procesu 

- 90% šance realizace zima 2022/23

- Chodník Štiřín - je třeba primárně řešit kritický a nebezpečný 

úsek mezi Štiřínským zámkem a Stodolou. Celý projekt se bude 
nejspíš dělat po částech.


- Bezpečnost hlavní silnice - úsekové měření Všedobrovice - 
plánovaná realizace do konce prázdnin 2022.


- Upozorňovací cedule - radar Štiřín - instalace do prázdnin 2022.

- Plná čára v osadách V.Š.- realizace do konce prázdnin 22.

- Oprava a doplnění VO - ulice Řepčická - realizace 2022.


- Shrnutí působení OVVŠ - prezentace slideshow (fotografie z brigád, opékání 
špekáčků, dětské dny a rozsvěcování stromečku na Vánoce…)


- Volba nového člena OV - paní Michaela Valentová byla aklamací nahrazena 
novým členem - Janou Kohlovou ( 9 hlasů ) - druhý kandidát Johana Pařízková 
(0 hlasů).  


- Diskuze, dotazy, podněty - OV podporuje návrh na obnovení červeného 
zvýraznění na asfaltu v okolí zastávek ve Všedobrovicích a Štíříně.


- Ke zvýšení bezpečnosti ve Štiříně byl vznesen podnět na žádost 
o frekventovanější přítomnost policie u zámku primárně v ranní 
špičce. 


- Táborák…


Za Osadní výbor Všedobrovice Štiřín 
Mgr. Petr Pělucha, předseda



